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Ad 1. Valg al dillgent
Jens Erik Laursen blev valgt.

Ad 2. Beslylelsens beretning tor det lorlobne Ar
Formanden Jan Aagaard Schmidt afgav bestyrelsens beretning. Beretningen kan i sin helhed ses
pa vores hjemmeside og i udh@ngsskabet pA Ulvsundvej.
Et af punkterne omhandlede bestyrelsens beslutning om at formanden ogse besatte stillingen som
kasserer. Flere - herunder bestyrelsen selv - understregede det onskelige i, at man fik adskilt
stillingerne sgm formand og kasserer. Bestyrelsen understregede, at grundproblemet var den lille
bestyrelse kombineret med det forhold, at det trods alt var begr@nset, hvor meget tid de ileste er
klar til at anvende pe en funktion knyttet til fritidsomradet. Det centrale er at ggre
bestyrelsesarbejdet sA overkommeligt, at llere far ryst. Derfor har beslyrelsen ogsa foresleet at
bestyrelsen udvides fra 3 til 5 medlemmer.

l\richael Clemmesen var pa grund af Richardt Laursens sygdom rykket op fra stillingen som
suoDleant.

Den kommunale sti langs f@llesarealet er n@sten f@rdiganlagt. Kommunen har taget hensyn til
foreningens onsker ved linietsringen fra P-pladsen saledes al den ikke legges tat op ad de
yderste grunde som i kommunens oprindelige forslag.

I forbindelse med beretningen blev lslgende punkter reist:

Foreningens ansvar overfor svigtende vedligeholdelse af gr@srabatten langs veiene
samt gr@sslaning inde pa seke grundene blev diskuteret. lfolge vedtagterne S 6a kan foreningen
udfg.e arbejdet pa grundejerens regning.

Bestyrelsen vil undersage, om Vordingborg Kommune vil yde den samme erlige
stotte med at lave grene tilflis som Langeb@k Kommune.

Beretningen blev godkendt.

Ad 3.

Ad 4.

Afleggelse af det revlderede regnskab til godkendelse
Regnskabet blev godkendt.

Valg af besiyrelse mv.
Bestyrelsesmedlemmerne Steen Jensen og ldichael Clemmesen var pa vab og

var rede til genvalg.



Henrik Hansen var ikke pa vab, men der skulle v@lges en ny suppleant til erstatning
for Michael Clemmesen, der indtrAdte i bestyrelsen i stedet for Richardl Laursen. Peter Hofman-
Bang, Ulvsundvej 8 havde indvilliget i at stille op og blev valgt.

Ad 5.

Ad 6.

Ad 7.

Ad 8.

Begge blev genvalgt.

valg af 2 suppleanter iil bestyrelsen

Valg al 2 revisorer
Ingen af de to revisorer var pa valg i ar.

Valg af I revisorsuppleant
Revisorsuppleanten var ikke pa valg i ar.

Forslag lra bestyrelsen

Forslag til vedt@gts@ndringer for 'Grundejerforeningen Kalvehave Fergegaard"
dateret 03 maj 2007

nklusrv fuldmaoler. var der 39 slemrneberell gede t stede. Da der er la e om r'r s alj
t! aendf ng af vedt€eglerne, kr@ves det. at 2r3 sletianer for pa de|1 ordl!raere
genera iorsam ing. dvs. nindst 26. Desuden at m ndsl 2,'3 al de fremmoCle ;la er
fo gende ekstraordin€r generallorsaml ng igen slemmef for

ad S 3 - Stadf@stelse af praksis omkring vejvedligeholdelse samt indarbejdelse af
bestemmelser om dr?en. vintervedligeholdelse og fallesarealer
Efter forste afsnit foreslAs lglgende lire punkter indsat:

53, stk. 1 Vejvedligeholdelse
a) Huller i vejene udbedres og nyt grus pafsres efter behov

Forslaget blev med 16 stemmer for og 23 imod forkastet med
begrundelsen, at opgaven i torvejen var omfattet af vedt@gterne.

53,stk.2 Vintervedligeholdelse
a) Vejene sneryddes og gruses efter behov

Forslaget blev vedlaget med 27 stemmer for og 12 imod.

53, stk.3 Dr@n
a) Dr@n spules efter behov og udskiftes om nodvendigt afh@ngig af midler. Dette
g@lder udelukkende de f@lles dren ivejarealet og ikke eventuelle pr;vate dren pa
de enkelte matrikelnumre.

Forslaget blev vedtaget med 31 slemmer for og I imod.

53, stk. 4 Fellesarealerne (beplantningsb@lterog skraentbevoksning samt
gr@sarealet mellem dem)
a) Vedligeholdes af f@llesarealerne pahviler grundeierforeningen. Det enkelte
medlem ma saledes ikke uden bestyrelsens skriftlige godkendelse toretage nogen
beskering eller andet af beplantningsb@lterne, herunder bevoksningen pe og langs
skranten. Uanset hvem der forestar vedligeholdelsen, skalden toretages som
beskrevet nedenfor.
b) De 6 m brede beplantningsb@lter mellem hhv grundskellene og grasarealet og
grundskellene og marken, skal besta af 5 r@kker lr@er som beskrevet i deklarationen
fra 1964. Beplantningsbaltet vedligeholdes ved med nogle fa ars interval at sk@re en



trar@kke helt ned. Beplantningsb@ltet skaltil stadighed have en afsk@rmende
virkning. Der efterplantes i nsdvendigt omfang med tr@er som beskrevet i
ovenn@vnte deklaration.
c) Bevoksningen pA og langs skr@nten skaltil stadighed have en afsk@rmende
virkning, og der efterplantes i nodvendigt omfang med traer og buske tilsvarende
den eksisterende beplantning.
d) Feellesarealerne grasslas etter behov, dog mindst 3 gange arligt.

Forslaget opnaede almindeligt flertal med 20 stemmer for og 19 imod,
men blev altsA forkastet, da der ikke blev opnaet 2/3 flertal

S 12 Mulighed for at v€re op til 5 medlemmer i bestyrelsen:
Teksten 'Bestyrelsen bestar af 3 medlemmer" foreslAs erstattet af "Bestyrelsen

bestAr af 5 medlemmer'
Forslaget blev vedtaget med 36 stemmer for og 3 imod.

S 14 Regel itilf@lde af stemmelighed i bestyrelsen:
Etter fsrste afsnit foreslas der tilfsjet et nyl afsnit "l tilfalde af stemmelighed i
bestyrelsen, er formandens stemme afgorende"

Forslaget blev vedtaget med 39 slemmer for og ingen imod.

SS 16 og 18 Ordningen med den kontante kassebeholdning afskattes:
Sidste atsnit i S 16 foreslAs slettet: " Revisorerne kan nar som helst forlange
kasseeftersyn og skalforetage et sadanl mindst en gang arligt'
Sidste linie i forste afsnit i S 18 foreslAs slettet: "Den kontante beholdning ma ikke
overstige kr. 1.000,00'og erstattet af "Der ma ikke forefindes en kontant beholdning"

Forslaget blev vedtaget med 39 stemmer for og ingen imod.

Hvad angAr de forslag, der blev vedtaget med det kr@vede 2/3llertal, vil bestyrelsen sAledes
indkalde til en ekstraordiner generalforsamling, saledes at de kan endeligt vedtages.

Ad. 9. Faslsettelse af kontingent og indskud
Bestyrelsen foreslog uandret, dvs. kontingent pa kr' 500,- pr. parcel og kr. 250'- i

indskud pr. medlem, hvilket blev vedtaget.

Ad. 10. Eventuelt
Foreningen har 40 ars Jubilaum i 2008. Flere medlemmer opfordrede til at t@nke

over/komme med forslag til, om vi skal fejre det og i bekr@ftende tald hvorledes Bestyrelsen
efterlyste medlemmer, der havde lyst til at deltage i et festudvalg.


